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KSAU § 13 KLK.2025.4

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

Sammanträdesdatum

2025-03-26

Justerare

..........

..........

Vakansprövning 2025

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut

Vakansprövningen godkänns och samtliga tjänster nedan får tillsättas:

1. Lärare i Gusum åk 2-3, 100 %
2. Fysioterapeut vikariat, 100%.
3. Arbetsterapeut 100 %
4. Undersköterska vikariat, 80%
5. Undersköterska vikariat, 80 %
6. Undersköterska, 100 %

Ärendebeskrivning

Kommunstyrelsen har 2023-01-16 § 13 beslutat att införa vakansprövning,
beslut om återtillsättning av befintliga tjänster, från och med 2023-01-20.
Kommunstyrelsen delegerade till arbetsutskottet att fatta beslut om
vakansprövningarna.

På dagens sammanträde presenterar HR-chefen följande tjänster som
förslag som ska återbesättas:

1. Lärare i Gusum åk 2-3 som ersätter medarbetare som slutar sin tjänst,
100% tillsvidare.

2. Fysioterapeut vikariat för långtidssjukskriven med varaktighet till och
med 31 december 2025 och med möjlighet till förlängning, 100%.

3. Arbetsterapeut som ersätter avgång. Tillsvidaretjänst motsvarande
100% från och med juni 2025.

4. Undersköterska till Vammarhöjden, vikariat för föräldraledighet med
varaktighet ca ett år på 80%.

5. Undersköterska till hemtjänst öst/väst, vikariat för föräldraledig
motsvarande 80% med varaktighet ca 1 år.

6. Undersköterska till Åldersro som ersätter avgång. Tjänsten är på 100%.
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KSAU § 13 KLK.2025.4

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

Sammanträdesdatum

2025-03-26

Justerare

..........

..........

_ _ _ _ _ _ _

Beslutet skickas till
HR-chef
Akten
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KSAU § 14 KLK.2025.3

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

Sammanträdesdatum

2025-03-26

Justerare

..........

..........

Ekonomisk uppföljning

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut

Den ekonomiska uppföljningen per februari 2025 för
samhällsbyggnad och kommunledningskontoret godkänns.

Ärendebeskrivning

Kommunledningskontoret
Den bifogade ekonomiska uppföljningen per februari 2025 pekar
mot ett minder budgetöverskott för kommunledningskontoret med
+0,3 mnkr. Detta är knutet till skolskjuts och färdtjänst där det nya
avtalet med Östgötatrafiken är något mer förmånligt för kommunen
än det tidigare. I övrigt syns inga avvikelser.

Samhällsbyggnad
Den bifogade ekonomiska uppföljningen per februari 2025 pekar
mot ett budgetunderskott om totalt -1,7 mnkr. Underskotten går att
finna hos Ledning och administration på -0,3 mnkr som består av
kostnader för detaljplanarbetet och skärgårdsfrågorna, och
Fastighet på -1,4. På VA pågår arbetet med att ta fram förslag till ny
VA-taxa med målsättningen att öka intäkterna i paritet med det
prognostiserade underskottet.

_ _ _ _ _ _ _

Beslutet skickas till
Kommunstyrelsen
Akten
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KSAU § 15 KLK.2025.33 042

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

Sammanträdesdatum

2025-03-26

Justerare

..........

..........

Årsredovisning 2024

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag

Kommunfullmäktige godkänner och fastställer årsredovisningen för
2024 för Valdemarsviks kommun och koncernen.

Kommunstyrelsen får i uppdrag att i kommande budgetförslag
stärka resultatet med minst 2,7 mnkr för att med resultaten de
kommande tre åren återställa det negativa balanskravsresultatet.

Deltar inte i beslutet
Lars Beckman (S) deltar inte i beslutet.

Ärendebeskrivning

Årsredovisningen är kommunstyrelsens rapport till
kommunfullmäktige över det gångna året.

Valdemarsviks kommuns årsredovisning innehåller en uppföljning
av inriktningsmål och resultatmål, en ekonomisk redovisning och
en personalredovisning samt verksamhetsberättelser från
respektive sektor. Det ingår även en sammanställd redovisning
där kommunens bolag är medräknade samt en särredovisning för
VA-verksamheten.

Det ekonomiska resultatet för året är negativt (-19,5 mnkr) och så
är även balanskravsresultatet (-23,3 mnkr). Med föreslagen
disposition ur resultatutjämningsreserven blir årets
balanskravsresultat -15,0. Det budgeterade överskottet för
perioden 2025 – 2027 uppgår till sammanlagt 12,3 mnkr. Utifrån
detta och kommunallagens 11 kap 12 § ”Reglering av
balanskravsresultat, föreslår förvaltningen att kommunfullmäktige
uppdrar till kommunstyrelsen att stärka resultaten i kommande
budget med minst 2,7 mnkr för att i budget kunna återställa det
negativa balanskravsresultatet,

Kommunen klarar inte sina mål för god ekonomisk hushållning.
Soliditeten minskar kraftigt. Detta i huvudsak på grund av det
svaga resultatet. Balansomslutningen har ökat bland annat till
följd av omklassoficering av finansiell leasing.
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KSAU § 15 KLK.2025.33 042

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

Sammanträdesdatum

2025-03-26

Justerare

..........

..........

Måluppfyllelsen är i övrigt god. En stor del av målen och
åtaganden är uppfyllda. Däremot finns det budgetavvikelser inom
verksamheterna som är relativt stora men betydligt lägre än
föregående år.

_ _ _ _ _ _ _

Beslutet skickas till
Kommunstyrelsen
Akten

6(21)



KSAU § 16 KLK.2025.25 040

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

Sammanträdesdatum

2025-03-26

Justerare

..........

..........

Uppföljning av internkontrollplan 2024

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag

Kommunstyrelsen godkänner uppföljningen av internkontrollplanen för
2024.

Ärendebeskrivning

Internkontrollarbetet har genomförts under året enligt den
kommungemensamma planen som gällde för 2024, KS 2024-04-
15, § 65.

Internkontrollen är relativt omfattande och bedöms väl uppfyllas sitt
syfte. Vissa avvikelser har identifierats och dessa ligger till grund
för att rutiner och processer har eller kommer att förbättras.

_ _ _ _ _ _ _

Beslutet skickas till
Kommunstyrelsen
Akten
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KSAU § 17 KLK.2025.26 049

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

Sammanträdesdatum

2025-03-26

Justerare

..........

..........

Internkontrollplan 2025

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag

Kommunstyrelsen fastställer internkontrollplan för 2025 avseende
kommunstyrelsens verksamhetsområde.

Ärendebeskrivning

Kommunstyrelsen beslutade 2017-05-08,§ 59 om ”Riktlinjer för
internkontroll”. Riktlinjerna beskriver hur internkontrollarbetet ska
bedrivas och hur modellen för risk och väsentlighet hanteras. De
beskriver också ansvars- och rapporteringsfrågorna.
Internkontrollplanerna ska enligt riktlinjerna avse en tvåårsperiod.
Internkontrollplaner ska finnas på varje sektor och på
kommungemensam nivå. Rapportering ska ske regelbundet till
utskotten under verksamhetsåret. Kommundirektören skriver en
årlig internkontrollrapport kring den kommungemensamma planen.

Efter synpunkter från revisionen och diskussioner i
kommunstyrelsen blir internkontrollplanen från och med 2023
ettårig och även gemensam för hela kommunstyrelsens
ansvarsområde.

Bifogat internkontrollplan avser kommunstyrelsens
verksamhetsområde och innefattar sektorerna därunder. Varje
nämnd har att ta fram en egen internkontrollplan. Detta enligt
kommunallagens 6 kap, 6§.

Det är något färre kontrollpunkter än i föregående plan då punkter
med lång sannolikhet/konsekvens utan några brister i kontrollen
har utgått.

En ny huvudrubrik är välfärdsbrott. Alltmer har detta diskuterats i
samhället och förvaltningen bedömer att det behövs en översyn
och inventering av rutiner m.m. för att säkerställa att kommunen
inte blir utsatt för denna typ av brottslighet.
_ _ _ _ _ _ _
Beslutet skickas till
Kommunstyrelsen
Akten
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KSAU § 18 KLK.2025.22 040

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

Sammanträdesdatum

2025-03-26

Justerare

..........

..........

Ombudgeteringar mellan 2024 och 2025

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag

Kommunfullmäktige beslutar om att ett överskott på investeringsbudgeten
för 2024, totalt 1 886 tusen kronor, omfördelas till 2025. Finansieringen
sker genom en minskning av kommunens rörelsekapital med 1 886 tkr.

Ärendebeskrivning

Följande poster föreslås ombudgeteras på investeringsbudgeten
från 2024 till 2025.

0707 Inventarier till nytt LSS-boende. 500 tkr
Projektet försenat och inventarierna kan först levereras under
början av 2025. Det samlade överskottet på kontot för inventarier
uppgår till 1 007 tkr.

0898 LSS korttidsboende. 1000 tkr
Det samlade överskottet uppgår till 2 328 tkr och 1 000 behöver
föras över till 2025 avseende kvarvarande åtgärder som löper över
årsskiftet. Utgiften finns med i slutredovisningen.

0707 inventarier och utrustning Ringgården 386 tkr
Inkluderas i överskottet på inventarier. Eftersläpande betalningar
och kostnader för åtgärder som utförts av Eon.

Ekonomiska konsekvenser

Kommunens investeringsbudget 2025 utökas med 1 886 tkr.

_ _ _ _ _ _ _

Beslutet skickas till
Kommunstyrelsen
Akten
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KSAU § 19 KS-SHB.2025.56

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

Sammanträdesdatum

2025-03-26

Justerare

..........

..........

Yttrande gällande granskningsremiss för Förslag till
Översiktsplan för Norrköpings kommun

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag

Kommunstyrelsen antar yttrandet som sitt eget och skickar till
Norrköpings kommun.

Ärendebeskrivning

Norrköpings kommun har erbjudit Valdemarsviks kommun att yttra
sig över granskningsremiss över förslag till översiktsplan för
Norrköpings kommun. Översiktsplanen ska ersätta
översiktsplanerna för staden och landsbygden och behandla båda
markområden i en och samma översiktsplan. Fördjupade
översiktsplaner för vissa tätorter i Norrköping behandlas inte i
granskningsförslaget.

Valdemarsviks kommun har tidigare yttrat sig under samrådet som
pågick mellan 9 maj – 18 augusti 2023. Granskningen pågår mellan
6 februari – 25 april 2025.

Valdemarsviks kommun ser positivt på att Norrköpings kommun har
vidareutvecklat utvecklingsinriktningen – fokus kommunen som
tydligare visar vilken syn Norrköping har på sina regionala
kopplingar. Det är även positivt att E22:an, Södertull och
tågstationen är utpekade som starka kommunikationsstråk.

Norrköpings kommun skulle dock kunna tydligare belysa regionala
och mellankommunala perspektiv i hela planeringskedjan. Till
exempel är Vrinnevisjukhuset ett regionalt intresse lokaliserat i
Norrköpings kommun och borde därmed vara utpekat i
utvecklingsinriktningen – fokus kommunen.

Ett annat exempel är lokaliseringsprinciper för gymnasieskolor som
har ett brett upptagningsområde och lokaliseringen borde bland
annat vara utifrån vad som är gynnsam utifrån
pendlingsmöjligheter.

Sverige har ett förhöjt säkerhetsläge än tidigare år, vilket medför att
säkerhet och beredskap är mer aktuellt som
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KSAU § 19 KS-SHB.2025.56

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

Sammanträdesdatum

2025-03-26

Justerare

..........

..........

planeringsförutsättning. Linköping, Norrköping, Söderköping,
Valdemarsvik och Åtvidaberg ingår sedan tidigare i
kommunalförbundet Räddningstjänsten Östra Götaland.
Valdemarsviks kommun ser fram emot att ytterligare se hur
samarbeten mellan kommunerna kan utvecklas.

Ekonomiska konsekvenser

Utöver handläggningstid att granska remisser medför yttrandet inte
några ekonomiska konsekvenser.

_ _ _ _ _ _ _

Beslutet skickas till
Kommunstyrelsen
Akten
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KSAU § 20 KS-SHB.2025.50

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

Sammanträdesdatum

2025-03-26

Justerare

..........

..........

Riktlinjer för bostadsförsörjning

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag

Kommunstyrelsen godkänner att riktlinjer för bostadsförsörjning
skickas ut på remiss.

Sammanfattning

Valdemarsviks kommun har tagit fram remisshandling av Riktlinjer
för bostadsförsörjning.

Varje kommun enligt lag (2000:1383) om kommunernas
bostadsförsörjningsansvar måste ha antagna riktlinjer för
bostadsförsörjning. Dessa ska tas fram varje mandatperiod.

Valdemarsviks kommun har inga riktlinjer för bostadsförsörjning.
Riktlinjer för bostadsförsörjning är en start att arbeta mer
strukturerat med bostadsförsörjningsfrågor. Handlingen ska på
remiss till länsstyrelsen, regionen och berörda grannkommuner.

Ärendebeskrivning

Enligt lag (2000:1383) om kommunernas
bostadsförsörjningsansvar ska kommunerna redovisa
1. Kommunernas mål för bostadsbyggande och utveckling av

bostadsbeståndet,
2. Kommunernas planerade insatser för att nå uppsatta mål, och
3. Hur kommunen har tagit hänsyn till relevanta nationella och

regionala mål, planer och program som är av betydelse för
bostadsförsörjningen

Uppgifterna ska särskilt grundas på en analys av
1. Den demografiska utvecklingen,
2. Marknadsförutsättningar, och
3. Vilka bostadsbehov som inte tillgodoses på den lokala

bostadsmarknaden.
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KSAU § 20 KS-SHB.2025.50

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

Sammanträdesdatum

2025-03-26

Justerare

..........

..........

Valdemarsviks har mött ovanstående krav i remissversionen av
riktlinjer för bostadsförsörjning. En handlingsplan har arbetats fram
av en tvärsektoriell arbetsgrupp. I handlingsplanen framgår det att
de huvudsakliga målen är

Fler bostäder
Ändamålsenliga bostäder
Förstå bostadsmarknaden

Till dessa mål finns det aktiviteter och verktyg över hur målen ska
nås. Bland annat bedöms det finnas ett behov av seniorbostäder
och trygghetsboende för att möta en åldrande befolkning. Det finns
även ett behov av en kommunal lokalförsörjningsplan (en plan för
att jobba strategiskt med kommunens behov av lokaler).

Ekonomiska konsekvenser

Riktlinjer för bostadsförsörjning förväntas generera projekt som ska
in i kommunens verksamhetsplaner och kommer prioriteras med
andra uppdrag, uppgifter och projekt som verksamheterna ska
genomföra. För att genomföra riktlinjerna för bostadsförsörjning
kommer nedlagd arbetstid belasta kommunen.

I övrigt förväntas riktlinjer för bostadsförsörjning inte generera
några ekonomiska konsekvenser för Valdemarsviks kommun.

_ _ _ _ _ _ _

Beslutet skickas till
Kommunstyrelsen
Akten
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KSAU § 21 KS-SHB.2025.52

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

Sammanträdesdatum

2025-03-26

Justerare

..........

..........

Större investeringar över 5 miljoner under kommande 20 år

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag

1. Kommunstyrelsen godkänner återrapporteringen.

2. Kommunstyrelsen uppdrar åt budgetberedningen att beakta planen i
kommande budgetarbete.

Ärendebeskrivning

Förvaltningen fick i uppdrag att göra en sammanställning av större
investeringar (över 5 miljoner) under den kommande 20-
årsperioden.
Då denna tidsperiod är lång och innehåller många okända faktorer,
är många av siffrorna i sammanställningen inte baserade på
framtagna kostnadskalkyler, utan kvalificerade estimeringar.
En 20-årsperiod kan innebära nya lagkrav och oförutsedda
händelser etc. men siffrorna är baserade på kunskapen
förvaltningen har i nuläget om de kommande behoven.

Ekonomiska konsekvenser

Kommunen står inför stora investeringskostnader.

_ _ _ _ _ _ _

Beslutet skickas till
Kommunstyrelsen
Akten
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KSAU § 22 KS-TEK.2023.111

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

Sammanträdesdatum

2025-03-26

Justerare

..........

..........

Motion - Utred de 3 husen

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag

Kommunfullmäktige anser motionen vara besvarad.

Ärendebeskrivning

Motionen

Jonas Andersson och Charlotta Franzén båda (V) har lämnat in en
motion daterad 7 juni 2023 till kommunfullmäktige. Motionen
handlar om fastigheterna Funkishuset, Sjöhuset och Strömsvik. I
motionen anges att kommunfullmäktige ska ge kommunstyrelsen i
uppdrag;
,

 Att utifrån motionens intensioner utreda och ge
kunskapsunderlag på de 3 ovanstående nämnda
fastigheterna utifrån status, driftskostnader samt
byggnadstekniska fakta

 Att utifrån motionens intensioner göra en enklare analys av
fastigheternas belägenhet angående Fifallaåns flöde och
kulvert samt framtida havsvattennivå.

Förvaltningens yttrande

Ett projekt pågår kring den kulverterade delen av Fifallaån under
Funkishuset och Sjöhuset, med syfte att trygga både byggnader
och ån för framtiden.
Detsamma gäller för att säkra upp både byggnader och ån längre
uppströms, parallellt med Norrgatan.

I förvaltningens besparingsarbete ingår att se över kommunens
fastighetsbestånd, vilket inkluderar även byggnader ägda av de
kommunala bolagen. Syftet är att avyttra lämpliga fastigheter och
minska lokalbehovet av kommunens egna verksamheter genom
synergieffekter och samhuserande, för att bidra till att uppnå en
budget i balans.

15(21)



KSAU § 22 KS-TEK.2023.111

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

Sammanträdesdatum

2025-03-26

Justerare

..........

..........

Ekonomiska konsekvenser

I investeringsbudgeten finns medel avsatta för projekten kring
Fifallaån/kulverten.

_ _ _ _ _ _ _

Beslutet skickas till
Kommunstyrelsen
Akten
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KSAU § 23 KS-TEK.2023.24

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

Sammanträdesdatum

2025-03-26

Justerare

..........

..........

Motion - Solceller på kommunala fastigheter

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag

Kommunfullmäktige anser motionen vara besvarad.

Reservation

Anders Carlsson (C) reserverar sig mot beslutet.

Ärendebeskrivning

Motionen

Centerpartiet inkom den 6 februari 2023 med en motion till
kommunfullmäktige. I motionen yrkar Centerpartiet:

”Uppdra till kommunstyrelsen att skyndsamt utreda lämpliga
fastigheter att installera solceller på, samt kostnaderna för detta.”

Förvaltningens yttrande

I verksamhetsplanen för 2023 (året motionen inkom) framgår att
Valdemarsvik ska vara den miljökloka kommunen. För att nå målet
fanns formulerat att energieffektiviseringsåtgärder i kommunala
fastigheter ska intensifieras.

På grund av ekonomiska skäl har denna fråga inte kunnat
prioriteras.

Vid nybyggnationer kan solceller installeras på de tillkommande
fastigheterna, men i nuläget finns det inte personella eller
ekonomiska möjligheter att installera solceller på befintligt
fastighetsbestånd. Ekonomiska möjligheter för ett utredningsarbete
kring befintligt fastighetsbestånd saknas dessutom.

Däremot är solceller en klimateffektiv åtgärd för energibesparing,
vilket innebär att frågan bör aktualiseras då ekonomiska
förutsättningar föreligger.
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KSAU § 23 KS-TEK.2023.24

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

Sammanträdesdatum

2025-03-26

Justerare

..........

..........

Ekonomiska konsekvenser

Inga i nuläget då det inte finns ekonomisk utrymme att genomföra.
Detta innebär då att det ej heller finns möjlighet till någon ekonomisk
besparing kring energikostnaderna, vilket solceller hade inneburit.

Yrkanden

Anders Carlsson (C) yrkar bifall till motionen.

Beslutsgång

Ordföranden finner att det föreligger två förslag till beslut. Efter ställd
proposition finner ordföranden att kommunstyrelsens arbetsutskott
beslutar enligt förvaltningens grundförslag.

_ _ _ _ _ _ _

Beslutet skickas till
Kommunstyrelsen
Akten
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KSAU § 24 KS-TEK.2024.30

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

Sammanträdesdatum

2025-03-26

Justerare

..........

..........

Motion - Kommunalt naturreservat

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag

Kommunfullmäktige avslår motionen.

Ärendebeskrivning

Motionen

Jonas Andersson (V) har lämnat in en motion daterad 12 februari
2024 till kommunfullmäktige. I motionen föreslås att
kommunfullmäktige
,

 Ger kommunstyrelsen i uppdrag att utreda skogsområdet
(enligt bilaga) i att avsätta detta som ett kommunalt
naturreservat.

 Samt att planerade skogsbruksåtgärder enligt plan, pausas
inom det aktuella området tills det kommunala
Naturvårdsprogrammet har färdigställts.

Förvaltningens yttrande

Förvaltningen har inte möjlighet att prioritera att färdigställa arbetet
med det kommunala naturvårdsprogrammet, pga både ekonomiska
och personella resurser.
Dessutom saknas möjligheter att kunna sköta driften av ett
kommunalt naturreservat om ett sådant skulle bildas.

Ekonomiska konsekvenser

Inga ekonomiska konsekvenser uppstår av att ett kommunalt
naturreservat inte bildas.

_ _ _ _ _ _ _

Beslutet skickas till
Kommunstyrelsen
Akten
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KSAU § 25 KS-TEK.2020.78

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

Sammanträdesdatum

2025-03-26

Justerare

..........

..........

Motion - En landsbygdskommun måste ha en fungerande
sophämtning i hela kommunen

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag

Kommunfullmäktige anser motionen vara besvarad.

Ärendebeskrivning

Motionen

Anna Nilsson (M) har lämnat in en motion daterad 26 oktober 2020
till kommunfullmäktige med förslag om att ge förvaltningen i
uppdrag att snarast revidera ”Föreskrifter om avfallshantering för
Valdemarsviks kommun” så att de anpassas till vår
landsbygdskommun och inte bidrar till att avveckla landsbygden
och skärgården.

Förvaltningens yttrande

Föreskrifter för avfallshantering i Valdemarsviks kommun kommer
att revideras under 2025. Synpunkter som har lämnas i motionen
kommer att tas i beaktande i revideringen av föreskrifterna för
avfallshantering.

Ekonomiska konsekvenser

Beslutsförslaget innebär inga ekonomiska konsekvenser.

_ _ _ _ _ _ _

Beslutet skickas till
Kommunstyrelsen
Akten

20(21)



KSAU § 26 Nämnd.2025.1

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

Sammanträdesdatum

2025-03-26

Justerare

..........

..........

Information till kommunstyrelsens arbetsutskott

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut

Informationen läggs till handlingarna.

Ärendebeskrivning

HR-chef Carina Magnusson redovisar för vakansprövningslistan samt
informerar om övrig personalinformation.

Ekonomichef Sven Stengard och Ekonom Jonas Persson redovisar om
följande:
- Ekonomisk uppföljning per februari månad 2025 för samhällsbyggnad
och kommunledningskontoret.
- Årsredovisning 2024
- Uppföljning av 2024 års internkontrollplan, inklusive avvikelser samt
internkontrollplan för 2025.
- Ombudgeteringar mellan 2024 och 2025.

Affärsutvecklarna Jan Sandqvist och Conny Andersson presenterar en idé
om individstyrd gatubelysning i kommunen.

Samhällsbyggnadschef Aline Eriksson redovisar för följande:
- Förvaltningens förslag till beslut avseende de motioner som behandlas
under dagens sammanträde.
- Uppdatering av kommunens försäljningsuppdrag.
- Investeringar över 5 miljoner under kommande 20 år.

Planarkitet Johanna Knutsson redovisar om följande:
- Riktlinjer för bostadsförsörjning.
- Granskningsremiss till grannkommuner angående förslag till
översiktsplan för Norrköpings kommun.

_ _ _ _ _ _ _

Beslutet skickas till
Akten

21(21)
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